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Työryhmän nimi  
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Raportin laatija (nimi + pvm) 
 
Jari Rytkönen, 8.11.2016 

 
Mikä on työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja mitkä 
ovat lähiajan tavoitteet? 
 
Työryhmällä ei ole ollut fyysisiä tapaamisia edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen. 
 
1VDG Jari Peltosen ja tulevan piirisihteeri Olavi Harjun kanssa on pidetty Skype tapaaminen 
viestinnän alustavista tavoitteista kaudella 2017 – 2018. 
 
Kevään 2017 piirikokousjärjestäjän kanssa on alustavasti keskusteltu Some tutuksi aiheen 
koulutuksesta piirikokouksen yhteydessä. 
 
Piirin 64 klubista 55 klubilla ovat www-sivut (ajantasaisuutta ei kaikilta osin tarkistettu) voimassa 
olevalla palvelimella (53 e-Clubhouse, 2 muuta palvelinta). 
4 klubilla ei ole www-sivuja. 
5 klubilla sivut ovat poistuvalla Lions-liiton vanhalla palvelimella. Näistä 1 klubin tiedot ovat täysin 
ajan tasalla, 1 klubin tietoja ei ole tältä osin tarkistettu ja 3 klubin tiedot ovat vanhentuneita tai eivät 
varsinaisesti käytössä. 
 
Klubeihin, joiden sivut ovat vanhalla palvelimella, on oltu sähköpostitse yhteydessä ja kerrottu, että 
palvelin tulee poistumaan. 
Samassa yhteydessä on kerrottu klubeille, joiden sivut ovat oikeasti käytössä, että heitä 
opastetaan tarvittaessa tietojen siirtämisessä e-Clubhouse sivustolle. Muille sivustoille ei piirin 
virallista tukea ole. 
 
 

Mitä asioita työryhmä esittää piirihallituksen päätettäväksi? 
Ei piirihallituksen päätettäväksi esitettäviä asioita. 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
 

 


